

关于防伪标的声明

---NVC0331

尊敬的天然百利客户，

感谢大家长久以来对我们的支持！

为了更好的保障天然百利产品的真实性和维护广大消费者的切身利益，我们决定从 2017 年 5 月 1 日期开始实施防伪系统以及防伪标。

防伪标如下：



我司将会对所有贴有此防伪标的天然百利产品负责，并提供相应的售后服务。任何没有此标的所谓天然百利产品将不会被我司认可。

中国消费者可以通过以下三种方式验明真伪：

1. 扫描防伪标上的二维码在手机上进入天然百利的专属页面查询。
2. 访问 www.app315.net，输入验证码查询。
3. 拨打全球免费电话：400-039-6600 进行查询。

再次感谢您的支持！

For and on behalf of
NATURE'S VARIETY CHINA LIMITED
天然百利中国有限公司
As in yun
Authorized Signature(s)

天然百利中国有限公司

CEO

Scott McLellan

美国天然百利有限公司国际副总裁

2017.04.14



Nature's Variety China Limited
天然百利中国有限公司

Announcement of Anti-counterfeit Label

---NVC0331

Dear Customers,

Thanks for your long-term support of Nature's Variety.

In order to better protect consumers and guarantee all our product's authenticity, we have decided to adopt a new anti-counterfeit label system from 1st, May, 2017.

Below is our anti-counterfeit image:



We are only responsible for and will provide after-sale service for products bearing this anti-counterfeit label. Any Nature's Variety product without this label will not be recognized by us.

For your convenience, we provide three channels for security check:

- 1, Scan QR code on mobile phone, checks the security code on our official page.
- 2, Visit www.app315.net, checks the security code on its page.
- 3, Call 400-039-6600(for free), checks the security code.

Thanks again for your support!

For and on behalf of
NATURE'S VARIETY CHINA LIMITED
天然百利中國有限公司

Authorized Signature(s)

Nature's Variety China Limited
CEO

Scott McLellan

Vice President, International Sales & Business Development of Nature's Variety Inc

April.14th, 2017